
La pres�ncia d«advocats dif iculta la reuni� entre pares i

Consell a Vilob�

L'AMPA vol que la trobada entre les dues par ts se celebri la setmana

vinent

Els nens del menjador de l«AMPA juguen en l«espai

cedit per una ve�na.

VILOBê D'ONYAR | ROBERT G�ELL

L'AMPA de l'escola Josep Madrenys de Vilob� d'Onyar no va veure

en bons ulls que l'Ajuntament consider�s que havien "refusat

reunir-se amb el Consell Comarcal de la Selva" per solucionar el

conf licte sobre la gesti� del menjador escolar. Els advocats de

l'Associaci� de Mares i Pares van demanar dijous al vespre

reunir-se la setmana vinent amb el President del Consell Comarcal

de la Selva, Rober t Fauria. Aquest, per�, no accepta que en la

trobada hi hagi advocats i la data i lloc de la reuni� s'ha de

concretar. "Hem demanat que hi siguin els nostres advocats i

tamb� els del Consell per si hi ha una pregunta t�cnica i l'hagin de

resoldre per� sembla que no els agrada la idea", va dir Carles Fit�,

president de l'AMPA de Vilob�.

L'Associaci� creu que l'Ajuntament s'ha posicionat a favor del

Consell Comarcal, que �s qui t� la gesti� del servei de menjador i

que ha cedit a l'empresa Scolarest. El contracte va acabar el curs passat, per쎲 l'ens Comarcal va fer una

pr쎲rroga i preveu fer un concurs p쎺blic pel proper curs. Segons un comunicat de l'AMPA, l'Ajuntament es va

manifestar "en contra que l'AMPA gestioni el menjador de l'escola" en una reuni쎳 celebrada el passat 14 de

maig al Consell Comarcal. "Estem veient que les fam쎭lies estan descontentes amb l'actitud de l'Ajuntament

respecte aquest assumpte i ha d'ajudar els ve쎯ns", va af irma Fit쎩.

L'AMPA va sol슷licitar una reuni쎳 amb l'alcaldessa i la regidora de cultura de Vilob쎭 el passat 8 d'agost.

Aquesta va ser rebutjada per escrit  al슷legant que no era compet쎨ncia de l'Ajuntament i per tel쎨fon l'edil

Olga Guillem va dir que si l'AMPA intentava entra  cuina de l'escola es trobaria amb pres쎨ncia policial, segons

informa el mateix comunicat.

M쎩s recentment, el 6 de setembre, els advocats de l'AMPA es van reunir amb el gerent del Consell Comarcal,

Joan Burjachs. En la trobada es va tractar el conf licte i, segons Fit쎩, "quan el gerent es va veure acorralat" per

la situaci쎳 que hi havia a falta de pocs dies per comen쎧ar el curs "va dir que ell  no tenia poder de decisi쎳".

Respecte aquesta trobada Burjachs va dir que "no vull fer declaracions. Els vaig atendre com van demanar".

"Nosaltres (el Consell) prestem el servei amb tota normalitat. Hi ha menys nens al menjador, aix쎲 쎩s cer t. Hi

ha un contenci쎳s pel mig i si ens demanen visita, l'acceptarem. Sempre que han demanat qualsevol reuni쎳,

l'hem acceptada".

L'AMPA no va sor tir amb satisfacci쎳 de la reuni쎳 del 6 de setembre ja que creu que aquesta s'ha de celebrar

amb una persona del Consell que "s쎭 tingui compet쎨ncies per decidir". 쎉s per aix쎲 que l'Associaci쎳 vol

reunir-se amb el president Rober t Fauria.

Un dels episodis m쎩s calents en aquest estira i arronsa entre AMPA i Consell es va viure dijous. L'alcaldessa de

Vilob쎭 va convocar al president de l'AMPA per reunir-se amb el gerent del Consell a les dotze del mat쎭. Fit쎩

va contestar que la reuni쎳 amb Burjachs ja s'havia fet el 6 de setembre amb els advocats i se湳攠쎨xit. A par t,

el president de l'AMPA va dir que les dotze del matテュ del dijous no era una bona hora ja que "テゥs quan hem

d'oferir el servei de menjador als nens i no hi podia faltar".  L'alcaldessa Guillem es va prendre aquesta resposta



com  una falta de "predisposiciテウ" per par t de l'AMPA.

Recerca d'un lloc def initiu

Gairebテゥ un centenar d'alumnes de Vilobテュ d'Onyar van fer ahir l'テat del migdia amb el servei de menjador

alternatiu que ofereix l'AMPA. Des de dijous, una ve�na cedeix un menjador i un jard� pels nens  i nenes per� Fit�

est� buscant "un local def initiu, sense causar mol�stia a ning�".
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